

Size: 148.5mm(W) x 105mm(H)

M K



 A member of CK Hutchison Holdings

Front

Size: 148.5mm(W) x 105mm(H)

M K



 長江和記實業成員

Front

Size: 148.5mm(W) x 105mm(H)

M K



### Thank you for your support!

Dear colleagues,

I am proud to share with you that A.S. Watson Group has reached 12,000 stores milestone worldwide. From a small dispensary established in Hong Kong in 1841 to the world's largest international health & beauty retailer in Asia and Europe, every step is a result of your passion and dedication. It would be impossible to achieve such incredible success without you. I wish to express my heartfelt gratitude and appreciation to each and everyone of you.

In the meantime, our parent company has just entered a new chapter in our corporate history. With the recent completion of reorganisation, ASW is now a member of CK Hutchison Holdings Limited (stock code: 0001), which remains as one of the world's strongest conglomerates headquartered in Hong Kong. 12,000th store is a remarkable milestone, and we are confident to continue the growth of our businesses in the 24 markets we operate in. Let's celebrate and join hands to achieve even greater success in the future!

  
ASW Group Managing Director

Back

Size: 148.5mm(W) x 105mm(H)

M K



### 感謝各位同事的支持

各位同事：

很高興與大家分享屈臣氏集團全球店鋪達12,000家的好消息。屈臣氏集團植根香港，由1841年一家小藥房發展成為現時亞洲與歐洲最大的國際保健美容零售商，全賴各位的熱誠及努力。集團能取得如此驕人的成就，各位實在功不可沒；藉此機會，我想向大家致以由衷感謝。

另外，重組亦為我們母公司的發展揭開新一頁。重組完成後，長江和記實業有限公司（股份代號：0001）仍是全球實力最雄厚的綜合企業之一，並繼續以香港為總部。突破12,000家店鋪乃集團重要的里程碑，集團深信我們於24個市場營運的業務會持續增長。讓我們一起攜手為集團創造更美好的佳績！

  
屈臣氏集團董事總經理

Back